



TECHNISCH CENTRUM DER HOUTNIJVERHEID
Inrichting erkend bij toepassing van de Besluitwet van 30 januari 1947
CENTRE TECHNIQUE DE L'INDUSTRIE DU BOIS
Établissement reconnu par application de l'arrêté loi du 30 janvier 1947

CERTIFICATE OF CONFORMITY BASED ON A SINGLE EVALUATION

CERTIFICAT DE CONFORMITÉ SUITE À UNE ÉVALUATION UNIQUE

CTIB-TCHN 1212

Following the initial assessment carried out by **The Belgian Institute for Wood Technology (CTIB-TCHN)**, that involved initial type-testing for the relevant characteristics of the product, it has been established that the product

Suite à l'évaluation initiale faite par le **Centre technique de l'Industrie du Bois (CTIB-TCHN)**, qui comportait les essais de type initiaux pour les caractéristiques pertinentes du produit, il a été établi que le produit

Bunk bed

Cabane

Lit superposé



produced and placed on the market by

produit et mis sur le marché par

MATHY BY BOLS
Route de Roly 26
5660 Mariembourg - Belgium

meets the requirements of the following standard

est conforme aux spécifications de la norme

NBN EN 747: 2012

This certificate was first issued on 28/01/2013 and covers only the initial evaluation.

The overall information over the results of the initial evaluation are given in the test report nr.20645

This certificate does not guarantee the maintenance of the production circumstances, nor the conformity in the future of the product with the specifications of the here above mentioned standard.

Le présent certificat a été émis pour la première fois le 28/01/2013 et porte uniquement sur l'évaluation initiale.

L'information complète relative aux résultats de l'évaluation est présentée dans le rapport n°20645

Ce certificat ne garantit pas le maintien des conditions de production ni la conformité future du produit aux spécifications de la norme ci-dessus.

Brussels - Bruxelles, 28/01/2013

Ir. A. Grosfils
General Manager